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§ 16  
PM: Delningsekonomi - På användarnas villkor (SOU 
2017:26) 
Remiss från Finansdepartementet 
Dnr 110-906/2017 

 
Beslut  

Remissen besvaras med hänvisning till vad som sägs i stadens 

promemoria. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Moderaterna och Björn Ljung (L) 

reserverar sig mot beslutet till förmån för Moderaternas och 

Liberalernas gemensamma förslag till beslut som redovisas i 

promemorian. 
 

Ersättaryttranden 

Karin Ernlund (C) och Erik Slottner (KD) hänvisar till 

Moderaternas och Liberalernas gemensamma förslag till beslut. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsen behandlar ett ärende om delningsekonomi - på 

användarnas villkor. Borgarrådet Wanngård redovisar ärendet i 

promemoria 2017:152. 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden föreslår att kommunstyrelsen beslutar enligt 

borgarrådsberedningens förslag till beslut. 

 

Borgarrådet König Jerlmyr (M) och Björn Ljung (L) föreslår att 

kommunstyrelsen beslutar enligt Moderaternas och Liberalernas 

gemensamma förslag till beslut. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

kommunstyrelsen beslutar enligt borgarrådsberedningens förslag. 
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§ 17  
PM: Tillsättning av förvaltningschef 
Dnr 501-1/2017 

 
Beslut  

1. Lisa Kinnari tillsätts som förvaltningschef med placering 

vid Bromma stadsdelsförvaltning fr.o.m. 2017-08-24 t.o.m. 

2022-08-31.  

2. Lee Orberson tillsätts som förvaltningschef med placering 

vid Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning fr.o.m. 2017-09-28 

t.o.m. 2022-09-30.  

3. Paragrafen justeras omedelbart.  

 
Ärendet 

Kommunstyrelsen behandlar ett ärende om tillsättning av 

förvaltningschef. Borgarrådet Wanngård redovisar ärendet i 

promemoria 2017:153. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är borgarrådsberedningens förslag. Ordföranden finner att 

kommunstyrelsen beslutar enligt borgarrådsberedningens förslag. 

 

 
  


